
Zápis č. 3, ze  zasedání Školské rady, ZŠ Rakovského v Praze 12, konané dne 29. října 2012 

Přítomni: Jan Šimek 
  PhDr. Bc. Břetislav Voženílek 
  Bc. Marek Drtil 
 
Host:  Mgr. Pavel Nedbal, ředitel ZŠ 
 
Program: 1)  Výroční zpráva ZŠ Rakovského 

2) Různé 

K bodu 1)  

a) Školská rada projednala předložený návrh. Po diskuzi a zapracování drobných úprav byla Výroční 

zpráva ZŠ Rakovského schválena a předána zřizovateli ZŠ. 

K bodu 2  

a) Ve věci soudního sporu bývalé ředitelky školy, vyjádřila Školská rada podporu současnému 

řediteli školy.  

b) Z hlediska zajištění výchovy a vzdělávání v ZŠ vyslovuje Školská rada spokojenost s dosavadní 

činností ředitele školy. 

c) Probíhá průběžná komunikace jednotlivých členů Školské rady se členy Rady MČ Praha 12.   

Jedním z průkazných výsledků je dopis od Městské policie, potvrzená účast hlídky na přechodu u 

tramvajové zastávky U Libuňského potoka, každé ráno. 

d) Dalším problémem, kterým se Školská rada zabývá, je příjem finanční částky z pronájmu části budovy 
soukromé škole. Částka z pronájmu společně s příspěvkem od zřizovatele(na provoz a opravy) nestačí 
na opravu oken, na zateplení a další opravy. 
 

e) O výchovně vzdělávací činnosti školy je pravidelně informována KVV MČ Praha 12.  

   

V Praze, dne 30. října 2012 

Zapsal – Jan Šimek 


